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De Noordzeevisserij staat aan de lat voor grote transities naar een toekomstbe- 
stendige visserij, waarbij op duurzame wijze voedsel oogsten als belangrijke 
bron voor het borgen van de voedselvoorziening van Nederland en Europa de 
stip aan de horizon is. Een actieve vloot is nodig voor het behoud van kennis en 
innovatie dat zich door vertaald in vernieuwing in duurzaamheid en verant
woorde vangstmethodieken. Dit vraagt om voldoende quotum om 
visserijactiviteiten rendabel uit te kunnen voeren. Wij willen graag de vissers die 
zich inspannen voor een transitie naar een duurzame en toekomstbestendige 
Noordzeevisserij behouden en niet ontmoedigen.
De provincie Flevoland spant zich in op dit dossier door vanuit Regio Urk in het 
Visserij Ontwikkelplan in te zetten op vernieuwing, innovatie en kennis in de sec
tor en keten om te borgen dat de digitaliserings-, verduurzamings- en eiwit- 
transitie in de visserijsector die benodigd zijn voor de toekomst te realiseren.
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Middels de bijgevoegde brief (#3203969) wordt de minister verzocht om zich in te 
spannen om de beschikbare TAC voor tong maximaal (inclusief de gereserveerde 
quota van de gesaneerde vloot) in te zetten in de actieve vloot ook als hiervoor 
hervorming van het stelsel nodig is. Daarnaast te vertrouwen op de toezegging 
dat de minister de belangen van onze visserijsector in toekomstige onderhande- 
lingen behartigt.
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Oproep aan minister LNV vangstbeperking tong

Kern mededeling:

Gedeputeerde Klopman vraagt namens het college met bijgevoegde briefde 
minister om zich in te spannen om de TAC (Total Allowable Catch) voor tong 
maximaal (inclusief de gereserveerde quota van de gesaneerde vloot) in te zet
ten in de actieve visserijvloot.
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Mededeling;

Middels kamerbrief DGNV-V/43026424 (#3203055) van 8 december 2023 heeft de 
minister de Tweede Kamer geïnformeerd over de onderhandelingen en het ge
sloten akkoord tussen de Europese Commissie, namens de Europese Unie en het 
Verenigd Koninkrijk over de vangstmogelijkheden. Het resultaat van dit akkoord 
is een reductie van 60% van de vangstmogelijkheden van tong voor 2024 ten op
zichte van dit jaar. De totaal toegestane vangst (Total Allowable Catch, TAC) is 
hiermee vastgesteld overeenkomstig het wetenschappelijk advies voor tong en 
de geldende regelgeving. Dit is een derde reductie op rij en maakt dat wij grote 
zorgen hebben over de impact van deze uitkomst voor de demersale visserijsec
tor en onze visserijgemeenschap op Urk na de eerdere kortingen en beperking 
van vangstgebieden en gevolgen van de Oekraïnecrisis. Bij demersale visserij 
wordt gebruik gemaakt van de vangsttechniek die gebruikt wordt om vissen te 
vangen die zich begeven op of dichtbij de zeebodem.
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Bijlagen Uw hénmerk

Uwe Excellentie, geachte heer Adema,

tnfichtinaen bij

j;

In de kamerbrief DGNV-V/43026424, waarmee u de Tweede kamer heeft geïnformeerd over de 
onderhandelingen en het gesloten akkoord tussen de Europese Commissie, namens de Europese 
Unie en het Verenigd Koninkrijk over de vangstmogelijkheden, geeft u aan dat voor tong de 
vangstmogelijkheden voor 2024 een korting van -60% geldt ten opzichte van dit jaar. De totaal 
toegestane vangst (Total Allowable Catch, TAC) is hiermee vastgesteld overeenkomstig het 
wetenschappelijk advies voor tong en de geldende regelgeving.

De minister van Landbouw Natuur en Voedselkwaliteit 
De heer P. Adema
Postbus 20401
2500 EK 'S-GRAVENHAGE

Wat doen wij
Wij willen graag die vissers die zich inspannen voor een transitie naar een duurzame en 
toekomstbestendige Noordzeevisserij behouden en hen niet ontmoedigen. De provincie Flevoland 
spant zich in op dit dossier door vanuit Regio Urk in het Visserij Ontwikkelplan in te zetten op 
vernieuwing, innovatie en kennis in de sector en keten. Op deze manier borgen we dat de 
digitaliserings-, verduurzamings- en eiwittransitie in de visserij die nodig zijn voor de toekomst 
gerealiseerd worden. Binnen onze mogelijkheden kunt u rekenen op onze steun.

Postbus 55
8200 AB Lelystad

Beioeltodres 

visarenddreef 1 
Lelystad

Wij zijn bezorgd over de sociaal-economische gevolgen die het gesloten akkoord voor vangsten op 
tong in 2024 voor de demersale visserijsector heeft. De impact van dit akkoord op onze 
visserijgemeenschap op Urk is groot, zeker na de eerdere kortingen en beperking vangstgebieden 
en gevolgen van de Oekraïnecrisis.
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Kansen voor de toekomst
De Noordzee biedt Nederland waardevolle natuur en wordt in toenemende mate benut voor 
energieopwekking. Naast de energie- en natuurtransitie biedt de Noordzee ook nog steeds de kans 
om op duurzame wijze voedsel te oogsten. Een belangrijke bron voor het borgen van de 
voedselvoorziening van Nederland en Europa; iets waar wij als provincie Flevoland trots op zijn en 
koesteren. Wij zijn dan ook overtuigd dat er toekomst zit in de vis en de Nederlandse visserijsector 
kan excelleren als koploper van de voedselvoorziening uit zee.
Steeds hebben het ondernemerschap en inventiviteit bij onze visserijsector voorop gestaan om 
nieuwe wegen in te slaan en de transities van hun tijd door te maken.
Een actieve vloot is nodig voor het behoud van kennis en bedrijvigheid die zich kan door vertalen 
in innovaties te midden van de transitie naar een toekomstbestendige visserijvloot. Voldoende 
quotum is een voorwaarde om een actieve vloot van voldoende omvang te behouden.
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Wat vragen wij
Wij vragen u om u in te spannen om de beschikbare TAC voortong maximaal (inclusief de 
gereserveerde quota van de gesaneerde vloot) in te zetten in dé actieve vloot ook als hiervoor 
hervorming van het stelsel nodig is. Daarnaast vertrouwen wij op uw toezegging dat u de belangen 
van onze visserijsector in toekomstige onderhandelingen behartigt.
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Geachte Voorzitter, 
 
Met deze brief informeer ik de Tweede Kamer dat de bilaterale onderhandelingen 
tussen de Europese Commissie (Commissie), namens de Europese Unie (EU), en 
het Verenigd Koninkrijk (VK) over de vangstmogelijkheden voor 2024 zijn 
afgerond en dat vandaag het akkoord hierover is getekend. Specifiek informeer ik 
de Tweede Kamer met deze brief over de vangstmogelijkheid voor tong, mede in 
relatie tot de aangenomen motie van het lid Flach van de SGP-fractie c.s. 
(Kamerstuk 21501-32, nr. 1603).  
 
De vangstmogelijkheden voor tong voor 2024 houden een korting van -60% in 
ten opzichte van dit jaar. De totaal toegestane vangst (Total Allowable Catch, 
TAC) is hiermee vastgesteld overeenkomstig het wetenschappelijk advies voor 
tong en de geldende regelgeving.  
 
Ik realiseer me terdege dat dit grote negatieve gevolgen voor de Nederlandse 
demersale sector inhoudt, nu voor het derde jaar op rij een korting voor tong 
plaatsvindt. Daarnaast hebben ook andere ontwikkelingen in de afgelopen tijd, 
waaronder de gestegen brandstofprijzen als gevolg van de inval in Oekraïne, grote 
invloedgehad op de visserijsector. Zoals ik in het tweeminutendebat over de 
Landbouw- en Visserijraad (LVR) 20 november en 11-12 december 2023 van 
7 december jongstleden heb aangegeven zal ik hierover in januari in gesprek gaan 
met de sector.  
 
Voornoemde aangenomen motie van het lid Flach c.s. verzoekt dat ik mij tijdens 
de LVR van 10-11 december aanstaande sterk maak voor halvering van de 
voorgenomen korting op het tongquotum voor de Noordzeevisserij. Zoals ik ook al 
in mijn appreciatie op de motie-Flach aangaf is, nu het akkoord met het VK is 
gesloten, het niet langer mogelijk voor mij om deze uitkomst te beïnvloeden. Wel 
zal ik tijdens de komende LVR mijn zorgen uiten over de gevolgen voor de 
Nederlandse demersale sector en een verklaring afgeven bij de vaststelling van de 
Verordening vangstmogelijkheden voor de Atlantische Oceaan en Noordzee voor 
2023.  
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Ik heb op diverse momenten de sociaal-economische gevolgen van dalende quota 
in de LVR én bij de Europees Commissaris aan de orde gesteld. Ook in mijn 
bilaterale contacten met collegaministers heb ik hierover gesproken. Ik ben dan 
ook blij dat op initiatief van Frankrijk tijdens de LVR van november 2023  
is gesproken over een aantal aspecten in de huidige inrichting van het systeem 
waaronder de sociaal-economische gevolgen, zoals ik gisteren in voornoemd 
tweeminutendebat ook heb aangegeven. Daarnaast zal ik trachten in beeld te 
brengen wat de sociaal-economische gevolgen voor de tongvissers zullen zijn. Ik 
vind het namelijk van groot belang dat er een goede balans is tussen 
wetenschappelijke adviezen en de sociaal-economische effecten. Voor de vissers 
die door deze uitkomst worden geraakt biedt dat nu geen oplossing, maar ik hoop 
dat die balans in de toekomst tot andere resultaten kan leiden.  
 
Tot slot verwacht ik dat de trilaterale onderhandelingen tussen de EU, VK en 
Noorwegen en de bilaterale onderhandelingen tussen de EU en Noorwegen op zeer 
korte termijn zullen worden afgerond en gepubliceerd. Ik zal de Tweede Kamer 
met het verslag van de komende LVR nader informeren over de uitkomsten van 
alle onderhandelingen.   
 
 
 
 
Piet Adema 
Minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 
 
 


